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Notulen Algemene Ledenvergadering afdeling PvdA Stichtse Vecht gehouden op 25 november 
2021 van 19.30-21.30 uur via Samen Online. 
 
Aanwezig online 
Leo Koning, Joseph Toonen, Dennis de Vries, Hans Schuman, Sophia Jeddaoui, Lukas Burgering, 
Hans Nevenzeel, Wim Verhage, Ingrid Groenewegen, Els Swerts, Corrie Noom, Andre Kooy, Jan 
Anne Amelink, Maarten van Dijk, George van der Wijck, Frans Heukelom, Victor Koppelmans, Chris 
Geerse, Douwe van de Wal, Marian van Huis, Wim Bos, Joriska Sleser, Jan Brinkers, Job Cohen, Frans 
van Zoest, Wilma Jansen (notulen) 
 
Afwezig met bericht: 
Bertine Oosthoek, Irene Mokking, Mario van Dijk, Maarten Elling, Gerjet Wisse 
 
 

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda 

Frans heet iedereen van harte welkom. Hoewel de vergadering helaas online moet plaatsvinden is 
er toch een mooie afspiegeling van de afdeling aanwezig. Corrie Noom van de 
Kandidaatstellingscommissie (KSC) wordt speciaal welkom geheten. Job Cohen zal later bij de 
vergadering aansluiten. 
 
Frans deelt mee dat kortgeleden een geslaagde bijeenkomst met Groen Links plaatsvond. 
De stemapplicatie vergt veel voorbereiding. Er vindt een proefstemming plaats, die succesvol 
verloopt 
 
Er zijn geen wijzigingen met betrekking tot de agenda. 
 
 

2. Vaststellen notulen afdelingsvergadering 7 oktober 2021 

Er worden geen opmerkingen gemaakt en/of wijzigingen voorgesteld. Hierbij zijn de notulen 
vastgesteld. 
 
 

3. Vaststellen Jaarplan 2022 

Het jaarplan is voor een groot deel inhoudelijk hetzelfde als vorig jaar. De 
gemeenteraadsverkiezingen zijn toegevoegd, evenals het blijven vasthouden van de campagne na 
de verkiezingen zoals die nu op de zeven thema’s wordt ingezet. Ook wordt de kennismakingscursus 
lokale politiek opnieuw gehouden. Het is van belang een focus te hebben op het werven van 
vrouwelijke leden, gezien de huidige kandidatenlijst. Ook wordt gekeken of de ombudsfunctie in ere 
kan worden hersteld. Er zijn geen vragen; daarmee is het plan vastgesteld. Het plan wordt 
ingediend waardoor ook de afdracht voor 2022 kan wordentoegekend door het landelijk bureau. 
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4. Vaststellen begroting 2022 

Hans geeft een toelichting op de begroting. Er is een wijziging van de afdracht van de wethouder en 
de raadleden; dit is conform de landelijke norm. De eenmalige vergoeding voor commissieleden 
leidt niet tot vragen. De begroting is hiermee vastgesteld en wordt naar het landelijk bureau 
gestuurd. Hans wordt hartelijk bedankt voor zijn inzet. 
 
 

5. Benoemen Wilma Jansen als secretaris 

George van der Wijck heeft de secretarisrol tot nu toe tijdelijk vervuld Het voorstel is Wilma Jansen 
nu te benoemen als bestuurslid en in de functie van secretaris. De vergadering gaat hiermee 
akkoord. Frans dankt George dat hij deze rol sinds het vertrek van Pleun van der Kooij heeft vervuld. 
 
Frans roept de aanwezigen op na te denken over de invulling van functies binnen het bestuur. Frans 
vertrekt na de verkiezingen als voorzitter en ook George is voornemens dan het bestuur te verlaten. 
Dus een extra algemeen bestuurslid is sowieso nog  zeer welkom. 
 
 

6. Benoemen leden Evaluatiecommissie 

Volgens het draaiboek van de verkiezingen wordt er deze avond een evaluatiecommissie 
geïnstalleerd. De bemensing hiervan lukt tot op heden niet. De campagnecommissie vraagt ook veel 
handen en heeft prioriteit.  
Via een poll wordt over de volgende opties gestemd. 
Optie 1: Mandaat aan bestuur om een evaluatiecommissie te installeren 
Optie 2: Bestuur ontvangt het mandaat via de e-mail 
Optie 3: Geen formele evaluatiecommissie  
Optie 1 is aangenomen. Het bestuur zal de leden later informeren. 
 
 

7. Vaststellen verkiezingsprogramma 2022-2026 

Lukas licht de totstandkoming van het programma toe en dankt Els en Wim voor de prettige 
samenwerking binnen de programmacommissie. Delen uit het programma wordt in flyers verwerkt, 
die aansluiten bij wat er in de wijken/straten speelt. 
 
De amendementen en vragen worden toegelicht door de indiener, waar nodig toegelicht door de 
programmacommissie en in stemming gebracht. 
Amendementen volgens nummer: 

1. Wonen: Wordt verworpen, de tekst in het programma blijft gehandhaafd. 
2. Wonen: De zelfbewoning betreft woningen tot € 600.000,- en wordt overgenomen. De 

exploitatie van nieuwe sociale huurwoningen onderbrengen bij woningcorporaties wordt 
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overgenomen. Kernbinding vervalt. Het antispeculatiebeding voor koopwoningen op 10 jaar 
brengen/de koopgarantregeling van de programmacommissie, wordt in stemming gebracht. 
Het aangepaste amendement is aangenomen. De drie onderdelen worden aangepast zoals 
hier besproken. 

3. Wonen: Zonder stemming wordt het voorstel overgenomen. 
4. Armoede en inkomen: Het voorstel van het bestuur wordt zonder stemming overgenomen. 
5. Armoede en inkomen: Met de toevoeging van de inkomensgrens wordt het preadvies van het 

bestuur overgenomen. 
6. Duurzaamheid: Is verworpen, het preadvies wordt als tekst opgenomen. 
7. Duurzaamheid: Het gewijzigde voorstel wordt zonder stemming aangenomen. 
8. Leefbaarheid: In stemming wordt gebracht het tekstvoorstel van Sophia met ondersteunen in 

plaats van in stand houden en het preadvies van het bestuur.  
Het preadvies van het bestuur wordt overgenomen. 

9. Zorg: Er wordt gestemd over het preadvies van het bestuur en de tekst van de indiener minus 
de woorden speciaal onderwijs. Het voorstel van Sophia is aangenomen. 

10. Recreatie, sport, cultuur: Dit amendement wordt ingetrokken door Joseph maar vervolgens 
weer ingebracht door Ingrid. Het amendement is verworpen. 

11. Recreatie, sport, cultuur: De U-pas blijft in het programma gehandhaafd. Het amendement is 
aangenomen zonder stemming. 

12. Inspraak en meedoen: Het preadvies wordt zonder stemming overgenomen. 
13. Inspraak en meedoen: Het voorstel van de Joseph wordt overgenomen.  
14. Inspraak en meedoen: Het preadvies van het bestuur wordt zonder stemming overgenomen. 
 

De vooraf ingediende vragen worden doorgenomen en voor zover nodig besproken. 
De restauratie van de waterbank moet door de eigenaar worden uitgevoerd en niet door de 
gemeente. De programmacommissie gaat hierin mee. Er wordt opgemerkt dat er geen voortgang is 
gemaakt bij het project. 
 
De financiering van de voorstellen die in het programma worden gemaakt, wordt nergens in de 
tekst genoemd. Het voorstel is een financiële paragraaf op te nemen in lijn met de mondelinge 
toelichting over financiering die Lukas ter plekke geeft; dit wordt in stemming gebracht. Het 
voorstel wordt aangenomen. 
 
Hierna wordt het verkiezingsprogramma formeel vastgesteld. Frans spreekt zijn waardering uit voor 
het werk dat de programmacommissie heeft gedaan. 
 
 

8. Vaststellen Kandidatenlijst GR 2022 

Frans legt de stemprocedure uit.  
Corrie blikt terug op het werk van de commissie en geeft een toelichting op de kandidatenlijst met 
de criteria en ontwikkelingen die een rol hebben gespeeld bij de samenstelling.  
Corrie dankt haar commissieleden voor de prettige samenwerking. 
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Lukas is op de ALV van 7 oktober gekozen als lijsttrekker. Maarten en Frans, zijn samen als duo de 
lijstduwers.  
De nummers twee tot en met zes (Sophia, Dennis, Leo, Els en Joseph) geven een korte motivatie 
waarom zij op de lijst willen staan en de PvdA willen vertegenwoordigen in de gemeenteraad. 
 
Wim Bos spreekt zijn teleurstelling uit over het ontbreken van de huidige raadsleden. Er vindt een 
gesprek hierover plaats waarbij Corrie nog een extra toelichting geeft. Het betrokken raadslid geeft 
zelf ook een toelichting. Frans concludeert dat het belangrijk is dat dit punt is gedeeld en 
besproken. 
 
Daarna volgt het voordragen van de kandidaten. Zonder stemming worden de plaatsen van de 
kandidaten geaccordeerd door de vergadering. Hiermee is de kandidatenlijst vastgesteld. 
Sophia dankt Lukas, de programmacommissie en Frans als voorzitter voor het vele werk dat door 
hen gedaan is. Lukas dankt de KSC en feliciteert alle medekandidaten voor hun plaats op de lijst. We 
gaan werken vanuit de verwachting dat wij vier zetels gaan halen. Wij stralen zelfvertrouwen uit! 
Het wordt een geweldige campagne met een mooi resultaat. Ook Frans dankt namens het bestuur 
de KSC en wenst alle kandidaten een mooie campagne. 
 
 

9. Rondvraag en sluiting 

De voorzitter dankt iedereen voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering om 22.30 uur. 


